

AI写画机



- •集成智能化控制单元,确保设备高效稳定运行。
- 配备弹性笔夹,笔架张力可根据实际需要进行调整并锁紧,适用于普通软等。
- •采用铝型材龙门框架结构,轻便且刚性强。
- 画布基材通过强力磁条固定于工作平台上,便于快速更换和定位。
- 平板的四个地脚中有两个可调高低功能,以保证设备在各种环境下的水平稳定。
- •配备触摸屏幕,人机友好交互。

Al Painting Machine

适用范围 Application

主要适用于,纸张、皮革、布料、PVC等材料表面的绘画。

Mainly applicable for painting on the surface of paper, leather, cloth and PVC materials, etc.





Features

- Integrated with an intelligent control unit, ensures the equipment operates efficiently and stably.
- Equipped with a flexible pen holder, tension of the pen rack can be adjusted and locked according to actual requirement, suitable for regular soft tip pen.
- The structure uses an aluminium profile gantry frame, which is lightweight and has strong rigidity.
- Canvas substrate is fixed to the working platform with strong magnetic strips, which is easy to quickly change and positioning.
- Two of the four floor feet of the flatbed have adjustable height functions to ensure the device remains level and stable in various environments.
- Equipped with a touchscreen for user-friendly human-machine interaction.

机器参数 Parameters

推荐型号: Model:	GOA-FP-NM-PD-1-2000X1500-I-SGAF-P1-NA-1P220		
输入电源: Input Power:	AC220V 50/60Hz	整机结构:高强度钼型材+龙门结构 Overall Structure: High-strength aluminum profile + gantry structure	
最大工作宽度: Max. Working Width:	1500mm	数据传输方式: Data Transmission Method:	USB
最大工作长度: Max. Working Length:	2000mm	工作方式:脱机 Working Mode: Offline	
画笔升降高度: Pen Lifting Height:	20mm	触摸屏: 7寸工业触摸屏 Touch screen: 7-inch industrial touch screen	
标记方式:柔性笔 Marking Method: Soft-Tip Pen		数据格式: Data Format:	PLT
画笔数量: Number of Pens:	1	环境要求: 在室温25℃时,湿度≤85% Environmental Requirements: Room temperature of 25℃, humidity ≤ 85%	
绘制速度: Drawing Speed:	1000mm/s	材料固定方式:强力磁条固定 Material Fixing Method: Fixed by strong magnetic strips	
控制系统: 闭环步进 Control System: Close-Loop Stepper		传动结构:模组+高精度导轨 Transmission Structure: Module + High-precision Guide Rail	

天津再登高智能制造有限公司

地址: 天津宝坻经济开发区天宝南环路3号B楼

邮箱: sales@getonagain.com 网址: www.GetonAgain.com Address: Block B, No.3, Nan Huan Road, Economic Development Zone,

Baodi, Tianjin, China. Email: sales@getonagain.com **0086-22-6035 9933** www.GetonAgain.com